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Hej!
Detta är ett medborgarförslag angående skötsel av stadsdelens grönytor.
Jag föreslår att gräsytorna bör klippas mer sällan, samt att det lämnas kvar stråk eller
öar där gräs och blommor för växa fritt. Detta för att gynna blommande örter, så att
bin, humlor och fjärilar kan finna nektar. Staden har hand om de flesta grönytor här
och detta kan göra en stor skillnad för den biologiska mångfalden.
Blommande örter är inte bara vackra att se på för människor och näringskälla för
fjärilar och humlor och bin, de är även värdväxter åt fjärilslarver. Pärlemorfjärilens
larver lever på viol, som det finns gott om på gräsmattorna i Hässelby strand. Larven
äter av bladen och förpuppar sig sedan mellan två ihoprullade blad. Om det spars
grönskande stråk har eventuellt förpuppade larver större chans att överleva. Blåvingen
lever på klöver och käringtand, även det en ört som trivs på våra gräsmattor i sluttande
söderläge. Att gynna örterna gör även grönytorna mer torktåliga, under den extrema
torkan som var sommaren 2018 var det bara örtena som klarade sig. Som resultat av att
det var fler blommande örter, såsom fingerört, klöver, rölleka, sågs det fler fjärilar i
området denna vår än vad jag sett under någon annan vår.
Naturskyddsföreningen uppmanar trädgårdsägare att skapa ängsmark av en del av
gräsmattan. Se
länken :https://www.naturkollen.se/operationraddabina/gor_om_grasmattan_till_en_ang/
Jag anser att Stockholm som har som mål att vara en miljövänlig stad för framtiden
även bör satsa på att spara gröna ängsstråk i gräsmattorna. För bin, fjärilar, mångfalden
och till fägring för stadens medborgare. Detta skulle kunna bli ett fint projekt som
skulle bli poppis på social medier dessutom!
Kontakta gärna mig och ni vill utveckla detta.
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